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JEGYZŐKÖNYV 

Bicske Város Önkormányzat Képviselő-testületének 

rendkívüli, nyilvános üléséről 

 

Az ülés helye:  Bicske Városháza I. emeleti díszterem 

   Bicske, Hősök tere 4.  

 

Az ülés időpontja:  2025. február 14.  08.00 óra 

 

 

Az ülésen megjelent önkormányzati képviselők:  

 

Balázs Péter képviselő 

Bálint Istvánné polgármester 

Bárányos József képviselő 

Börcs Antal képviselő 

Csonka István képviselő 

Csörgöl Ákos alpolgármester 

Dr. Lovasné Báder Katalin képviselő 

Gyuricza Ilona Zsuzsanna képviselő 

Németh Tibor képviselő 

Paszicsnyek János Ádám képviselő 

Sulyokné Guba Judit képviselő 

Szabó Bence képviselő 

 

 

Az ülésről hiányzó önkormányzati képviselők: 

- 

 

Az ülésre meghívást kapott és megjelent személyek:  

 

Fritz Gábor  jegyző 

Vandlikné Lengyel Edit aljegyző 

Molnár Enikő Pénzügyi és Költségvetési Iroda vezetője 

Takács György Műszaki Iroda vezetője 

Csiszár-Majorosová Réka ügyintéző 

Furka Angéla ügyintéző, jegyzőkönyvvezető 

Takács József Bicske Egységes Művelődési Központ és Könyvtár 

intézményvezetője 

Bajcsai Tamás Bicske Városi Konyha intézményvezetője 

Balogh Gyula Bicskei EÜ. Központ Nonprofit Kft Ügyvezetője 

Kozma Olga Bicskei Csokonai Vitéz Mihály Általános Iskola mb. 

igazgatója 

Tóth Erzsébet Bicske Városi Óvoda intézményvezetője 

Pénzes Veronika Sportlétesítmény és Szabadidőközpont Üzemeltető mb. 

intézményvezetője 

Szabó Attila  Gazdálkodási Bizottság tagja 

Szabó Ágnes 
Egyesített Családsegítő és Gondozási Központ- Kapcsolat 

Központ intézményvezetője 
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Bálint Istvánné tisztelettel köszönt mindenkit a képviselő-testület 2025. február 14. napi 

rendkívüli, nyilvános ülésén. Megállapítja, hogy a testületi ülése szabályszerűen került 

összehívásra és 12 fővel határozatképes. Megnyitja az ülést. Kéri, aki a kiküldött napirenddel 

egyetért, jelezze. 

 

A döntéshozatalban résztvevők száma: 12 fő 

A döntéshozatalból kizárt önkormányzati képviselő: nem volt 

A jegyző jogszabálysértésre utaló jelzése: nem volt 

A szavazás számszerű eredménye: 12 igen, 0 nem, 0 tartózkodás 

 

Az elfogadott döntés:  

 

A Képviselő-testület 12 igen (egyhangú) szavazattal a következő határozatot hozta: 

Bicske Város Önkormányzat Képviselő-testületének 

3/2025. (II.14.) HATÁROZATA 

 

A 2025. február 14. napi rendkívüli, nyilvános ülés napirendjének elfogadásáról 

 

Bicske Város Önkormányzat Képviselő-testülete a 2025. február 14. napi rendkívüli, nyilvános 

ülésének napirendjét az alábbiak szerint fogadja el:  

 

1. Bicske Város Önkormányzata 2024.évi költségvetésének módosításáról 

Előterjesztő: polgármester 

 

2. Bicske Város Önkormányzata költségvetésének középtávú tervezése 2025-2028. évek 

közötti időszakra 

Előterjesztő: polgármester 

 

3. Bicske Város Önkormányzata 2025. évi költségvetéséről  

Előterjesztő: polgármester 

 

4. A LIDL Magyarország Kereskedelmi Bt-vel kötendő vízközmű átadás-átvételi 

megállapodásról 

Előterjesztő: polgármester 

 

5. Vagyonnyilatkozat-tételi kötelezettség teljesítéséről 

  Előterjesztő: polgármester 

 

 

Határidő:  2025. február 14. 

Felelős: polgármester 

 

 

1. Napirendi pont: Bicske Város Önkormányzata 2024. évi költségvetésének 

módosításáról 

(6. sz. előterjesztés) 
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Bálint Istvánné elmondja, hogy valamennyien tisztában vannak azzal a ténnyel, hogy a tárgyévi 

költségvetés megalkotása előtt szükséges az előző évi költségvetési rendelet módosítása és az 

önkormányzat költségvetésének középtávú tervezése. A rendelet-tervezet szerint az 

előirányzatok fő összege 1.440.070.268,- Ft-tal van növelve mind a kiadási mind a bevételi 

oldalon. A változtatni kívánt előirányzatokat az előterjesztés részletesen tartalmazza. Az 

előterjesztést tárgyalta a Gazdálkodási Bizottság. Megkéri elnök urat, tájékoztassa a testületet 

a döntésükről. 

Bárányos József elmondja, hogy nem szeretne ismétlésekbe bocsátkozni, ismerteti, hogy a 

kiadás és a bevételi oldal nem változik, csupán átcsoportosítások történtek. A Gazdálkodási 

Bizottság 4 igen szavazattal 1 tartózkodás mellett támogatja a rendelet tervezetet. 

Bálint Istvánné megnyitja a napirend felett a vitát, képviselőtársakat illeti meg a szó. Nem lát 

jelentkezőt. Kéri, aki a rendelet tervezettel egyetért, jelezze. 

 

A döntéshozatalban résztvevők száma: 12 fő 

A döntéshozatalból kizárt önkormányzati képviselő: nem volt 

A jegyző jogszabálysértésre utaló jelzése: nem volt 

A szavazás számszerű eredménye: 9 igen, 0 nem, 3 tartózkodás 

 

Az elfogadott döntés:  

 

Képviselő-testület 9 igen 0 nem 3 tartózkodás szavazattal a következő rendeletet alkotta:  

 

Bicske Város Önkormányzat Képviselő-testületének 

 

1/2025. (II.14.) önkormányzati rendelete 

 

Bicske Város Önkormányzata 2024.évi költségvetésének módosításáról 

 

 

Az aláírt rendelet és annak mellékletei a jegyzőkönyv mellékletét képezik. 

 

 

2. Napirendi pont: Bicske Város Önkormányzata költségvetésének középtávú tervezése 

2025-2028. évek közötti időszakra 

 (10. sz. előterjesztés) 

 

Bálint Istvánné előadja, hogy a stabilitási törvény kötelezi az önkormányzatot arra, hogy a 

költségvetési évet követő három évre várható saját bevételeknek és fizetési kötelezettségeknek 

az összegét a helyi önkormányzat határozatban állapítsa meg. Szeretné kihangsúlyozni, hogy 

az önkormányzat sem tárgyévben, sem azt követően hitelt nem kíván felvenni. 

Az előterjesztést a Gazdálkodási Bizottság tárgyalta. Megkéri elnök urat, tájékoztassa a 

testületet a döntésükről. 

 

Bárányos József elmondja, hogy az óvatosság elvét figyelembevéve a tervezési formát 

megfelelőnek találta a Bizottság és kéri, hogy támogassák az előterjesztést. A Gazdálkodási 

Bizottság 4 igen szavazattal 1 tartózkodás mellett támogatta a határozati javaslatot. 

 

Bálint Istvánné Megnyitom a napirend felett a vitát, képviselő társakat illeti meg a szó. 
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Paszicsnyek János örömét fejezi ki, hogy bizonyos javaslatai beépítésre kerültek. Első sorban 

az Ifjúsági Klubra gondol. 

 

Bálint Istvánné megjegyzi, hogy ez nem ehhez a napirendi ponthoz tartozik, az majd a 

következő lesz. 

 

Paszicsnyek János elnézést kér. 

 

Bálint Istvánné megkérdezi, hogy van-e még hozzászólás, nem lát jelentkezőt. 

Kéri, aki a határozati javaslattal egyetért jelezze. 

 

A döntéshozatalban résztvevők száma: 12 fő 

A döntéshozatalból kizárt önkormányzati képviselő: nem volt 

A jegyző jogszabálysértésre utaló jelzése: nem volt 

A szavazás számszerű eredménye: 9 igen, 0 nem, 3 tartózkodás 

 

Az elfogadott döntés:  

 

A Képviselő-testület 9 igen 0 nem 3 tartózkodás szavazattal a következő határozatot 

hozta: 

 

Bicske Város Önkormányzat Képviselő-testületének 

4/2025. (II.14.) HATÁROZATA 

 

Bicske Város Önkormányzata költségvetésének középtávú tervezése 2025 - 2028. évek 

közötti időszakra 

 

Bicske Város Önkormányzatának Képviselő-testülete: 

1) az államháztartásról szóló 2011. évi CXCV. törvény 29/A. §-a szerinti bevételek és 

fizetési kötelezettségek 2025-2028. költségvetési évekre vonatkozó előirányzatait a 

határozat mellékletében foglaltak szerint állapítja meg, 

 

2) felkéri a jegyzőt, hogy a 2025. évi költségvetési rendelet-tervezet előkészítése során az 

1. pontban meghatározott tervszámokat vegye figyelembe. 

 

Határidő: 2025. február 14. 

Felelős: jegyző 

 

A határozat melléklete a jegyzőkönyv mellékletét képezi. 

 

 

3. Napirendi pont: Bicske Város Önkormányzata 2025. évi költségvetéséről  

(9. sz. előterjesztés) 

 

Bálint Istvánné elmondja, hogy az államháztartásról szóló törvény alapján a jegyző által 

előkészített költségvetési rendelet-tervezetet a polgármester február 15. napjáig nyújtja be a 

képviselő-testületnek. 
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A költségvetés megalkotásának elsődleges célja, hogy az önkormányzat meghatározza az adott 

időszakban megvalósításra váró feladatokat és biztosítsa a kötelező és önként vállalt feladatok 

elvégzéséhez szükséges költségvetési források körét és nagyságrendjét. 

A költségvetés összeállítása során figyelembe vették a központi költségvetés iránymutatásait és 

ahogy minden évben, úgy most is a képviselő-testületi tagok értékelhető és jogszabályoknak 

megfelelő javaslatait. 

A rendelet-tervezet az államháztartási törvény által kötelezően előírt feltételeknek teljes 

mértékben megfelel. Az elmúlt évek felelős gazdálkodása eredményeként elmondhatja, hogy a 

városnak továbbra sincs adósságállománya.  

Az adóerő képességtől függő mértékű szolidaritási hozzájárulás az önkormányzat esetében több 

mint 700 millió forint, ami alapján több mint 100 millió forint többletbefizetési kötelezettséget 

jelent a tavalyi évhez képest. Annak ellenére, hogy a költségvetési intézmények központi 

költségvetésből történő támogatásának mértéke növekedett, így is jelentős többletfizetési 

kötelezettséget jelent. 

Ha a képviselőtársak a rendelet-tervezet 29. és 30. mellékletére tekintenek láthatják, hogy saját 

bevételek terhére számos felújítás és beruházás kerül tervezésre. Néhány szó a költségvetés-

tervezet számairól: 

A költségvetés tervezett összege egyezően 6.534.119.008.- Ft, ezen belül a költségvetési 

bevételek összege 3.268.285.970,- Ft, a költségvetési kiadások összege 6.494.470.638,- Ft, 

3.265.833.038,- Ft finanszírozási bevétel mellett. 

Ne ijedjenek meg képviselőtársak a rendelet-tervezet 2. § 2. bekezdés c) pontja szerinti 

költségvetési hiány láttán, hiszen a költségvetési kiadások és bevételek közötti különbséget a 

2024. évi pénzmaradvány összege biztosítja. Jogszabály egyébként is tiltja a tényleges hiánnyal 

tervezést. A tervszámok tekintetében látható, hogy a költségvetési egyensúly biztosított. 

Az előterjesztés részletes, mindenre kiterjedő magyarázattal szolgál a 2025-ös költségvetési 

rendelet-tervezethez. Tekintettel arra, hogy jogszabály előírja, hogy a rendelet-tervezethez 

csatolni kell a Gazdálkodási Bizottság írásbeli véleményét, ez kiosztásra került a 

képviselőknek. Megadja a szót Bárányos József elnök úrnak a bizottsági vélemény 

ismertetésére. 

 

Bárányos József az alábbiakat adja elő: 

 

„Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény a pénzügyi 

bizottság kiemelt, elsődleges feladataként nevesíti az éves költségvetési javaslat 

véleményezését. 

 

Az Államháztartásról szóló törvény végrehajtásáról rendelkező 368/2011.(XII. 31.) 

kormányrendelet 27. §-ának (2) bekezdése értelmében a polgármester a képviselő-testület elé 

terjeszti a bizottságok által megtárgyalt rendelet-tervezetet, amelyhez csatolja a pénzügyi 

bizottság írásos véleményét.  

 

Az Önkormányzat 2025. évi költségvetésének tervezete a Magyarország 2025. évi központi 

költségvetéséről szóló 2024. évi XC. törvény, illetve további hatályos jogszabályok, az 

Önkormányzat rendeletei, határozatai figyelembevételével került összeállításra. 
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Az előző évekhez hasonlóan 2025. évben is a költségvetés megalkotásánál kiemelt figyelmet 

fordítottunk az önkormányzat működésének folytonosságára, hogy a kötelező feladatokat teljes 

mértékben el tudjuk látni, továbbá az önként feladatok aszerint kerültek tervezésre, hogy a 

kötelező feladatok ellátása ne sérüljön. 

Kiemelendő az a tény, hogy a költségvetésben pályázati forrás nem került tervezésre, minden 

beruházás fedezetét saját forrás biztosítja. 

A költségvetés tükrözi a képviselő-testület fő célját az önkormányzat mindenkori teherbíró 

képességéhez igazodó, elsődlegesen a közfeladatok ellátásához és a mindenkori társadalmi 

szükségletek kielégítéséhez szükséges, egységes elveken alapuló, átlátható, hatékony és 

költségtakarékos, az önkormányzati vagyon állagának megóvása, védelme, értéknövelő 

használata, hasznosítása, gyarapítása. 

Az Önkormányzat költségvetésének legfontosabb célkitűzései: 

▪ pénzügyi, gazdasági stabilitás erősítése, 

▪ bevételi és kiadási egyensúly megteremtése, 

▪ kötelező feladatellátás kiegyensúlyozott biztosítása 

▪ előirányzott bevételek teljesítése, kiadások ésszerű tervezése, racionális, 

méretgazdaságos gazdaságszemlélet 

A város költségvetése a fenti céloknak megfelelően került összeállításra, figyelembe véve a 

jogszabályi változások követelményeinek betartását. „ 

 

A Gazdálkodási Bizottság Bicske Város Önkormányzata 2025. évi költségvetésének 

rendelettervezetét az előterjesztés szerint megtárgyalásra, illetve elfogadásra javasolja.” 

 

A Gazdálkodási Bizottság 4 igen szavazattal 1 tartózkodás mellett támogatta a rendelet 

tervezetet. 

 

Az aláírt bizottsági vélemény a jegyzőkönyv mellékletét képezi 

 

Bálint Istvánné köszöni a részletes tájékoztatást. Úgy gondolja, hogy valóban egy olyan 

költségvetés van a képviselők előtt, amire büszkék lehetnek. Köszönetet mond Fritz Gábor 

jegyző úrnak, Molnár Enikő pénzügyi irodavezetőnek és minden kollégájának, valamint az 

intézmények vezetőinek. A felelős gazdálkodás teszi lehetővé, hogy minden egyes elköltött 

forint a város érdekeit szolgálja. A városnak olyan jegyzője és olyan pénzügyi vezetője van, 

akik kellő szigorral és odafigyeléssel vezetik a polgármester és az intézmények vezetőinek a 

kezét. 

A szolidaritási adóról szeretne néhány gondolatot elmondani. Feszültségkeltés zajlik bizonyos 

bicskei social media felületeken. Megpróbálják a jelenleg regnáló városvezetést, lejáratni. A 

szolidaritási adóval kapcsolatosan komoly félretájékoztatás folyik a városban. Segíteni kell 

azoknak a településeknek, ahol nincs lehetőség a helyi iparűzési adó beszedésére, ahol 

szegényebbek a települések, ahol nehéz körülmények között élnek az emberek. Azt gondolja, 

hogy a Kormány felelős gondolkodását mutatja, hogy megpróbálnak mindenkire odafigyelni, 

mindenkinek segíteni. Bicske a jól teljesítő 854 település között szerepel. Erre mindenkinek 

büszkének kellene lennie. 
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Ezért azt javasolja mindenkinek, hogy próbáljanak meg körültekintően tájékoztatni, mert a 

bicskeieknek joguk van valós információk alapján tájékozódni. 

Megnyitja a napirend felett a vitát, képviselőtársakat illeti a szó. 

 

Szabó Bence reagálni szeretne az előzőekben elmondottakhoz. Sejtése van arról, hogy melyik 

felületről beszélt a polgármester asszony. Ettől teljes mértékben elhatárolódik. Ő maga sem ért 

egyet sok mindennel, ami azon a felületen leíródik. 

 

Bálint Istvánné hozzáteszi, hogy erről a későbbiekben megbeszélést folytathatnak. 

 

Paszicsnyek János a költségvetéshez kíván hozzászólni. Megköszöni a jegyző és a kollégái 

munkáját. Formai észrevételt kíván tenni, miszerint szerepel egy kifejezés a költségvetés 30-as 

mellékletében, ami nem magyar szó és ez pedig az „akksi” szó. Erre szeretne módosítást kérni. 

 

Fritz Gábor elmondja, hogy befogadja a módosító javaslatot. 

 

Paszicsnyek János még több észrevételt kíván tenni. Feltűnő változáson ment keresztül a 

főépítészi tevékenység díjazása az elmúlt két évben, 1,7 millióról 7,4 millióra és ebben a 

költségvetésben pedig 13,5 millióra változott a díjazás összege. Ennek az okát szeretné 

megtudni. 

 

Fritz Gábor elmondja, hogy képviselő úr valószínűleg nem tanulmányozta a vonatkozó 

szerződést, amit a főépítész asszonnyal kötöttek. Eseti jelleggel történik a kifizetés. Tehát 

amennyiben településképi véleményre érkezik beadvány, ahány beadvány érkezik annyiszor a 

szerződésben megállapított összeg kerül kifizetésre. Ezeket előre nem lehet megjósolni. 

Valamelyik évben több érkezik, valamelyik évben kevesebb. 

 

Paszicsnyek János tovább folytatja, miszerint a Régió 2007 Kft.-vel kötött szerződést taglaló 

mellékletben tapasztalható, hogy fel van tüntetve havi összeg, fel van tüntetve az éves összeg, 

azonban nem látszik a szerződés érvényességének a határideje. Számolás után 

kikövetkeztethető, hogy ez fél évre vonatkozik, viszont, hogy átláthatóbb legyen a szerződés 

szeretné, ha a szerződés érvényességi ideje látható legyen. 

 

Bálint Istvánné elmondja, hogy képviselő úr biztosan emlékszik arra, hogy a Régió 2007 Kft. 

szerződését meghosszabbították június végéig. 

 

Fritz Gábor kéri a képviselő urat, hogy olyan pontosításokat tegyen, ami a jogbiztonságot 

alapvetően befolyásolja. A képviselő úr is be tudta azonosítani ezt a szerződést, így legyen 

kedves érdemi pontosításokat tenni. 

 

Paszicsnyek János megjegyzi, hogy ez a probléma többször is előfordul a mellékletben. 

A következő megjegyzése az Ady Endre utca 4 szám alatti ingatlan tetőfelújítására vonatkozik. 

Itt két kérdése is lenne. Ismerik-e az ingatlan jelenlegi piaci értékét, illetve a 100 millió Ft 

összeg, hogy került kiszámításra. 

  

Bálint Istvánné kérdezi, miért kérdés ez, hová szeretne a képviselő úr kilyukadni. 

 

Paszicsnyek János elmondja, hogy megkérdezett 1-2 vállalkozót, akik csak tetőfelújításra nem 

találták reálisnak ezt az összeget. Ő benyújtana egy módosítást, hogy kerüljön az a tétel 

átfogalmazásra, hogy ne tetőfelújításra, hanem teljes felújításra kerüljön ez az összeg. 
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Bálint Istvánné elmondja, hogy a 100 millió Ft keretjelleggel került megállapításra, az 

esetlegesen fennmaradó összeget nem szeretnék máshová átcsoportosítani. Valószínűleg a 

gépészeti munkálatok tudnak ebből az összegből még megvalósulni. Az a terv ezzel az 

ingatlannal, hogy felújítás után önkormányzati piaci bérlakások kerülnek kialakításra. 

 

Paszicsnyek János megkérdezi, hogy esetleg olyan módosítást tehetne-e, hogy nem 

tetőfelújításra, hanem az épület felújításra kerüljön ez az összeg felhasználásra. 

 

Fritz Gábor megjegyzi, hogy az operatív gazdálkodást meghatározó szabályozók alapján az, 

hogy „megkérdeztem 1-2 vállalkozót”, ilyen nincs. Indikatív árajánlat beszerzését követően 

került ez az összeg meghatározásra. Amikor a tényleges beszerzési eljárás lefolytatásra kerül és 

meglesz a nyertes ajánlattevő, akkor a módosításnál lehet a fennmaradó összeget 

épületfelújításra használni. 

 

Bálint Istvánné elmondja, hogy nem kell attól félnie a képviselő úrnak, hogy itt bárki elvisz 

egy forintot is. Minden egyes beruházásról külön fog dönteni a képviselő testület. 

 

Paszicsnyek János hozzászól a Suzuki motorkerékpár vásárláshoz is, amelynek beszerzése 3.5 

millió Ft. Ezzel kapcsolatban az a kérdése, hogy melyik szervezeti egység és milyen célra 

használná a motorkerékpárt. 

 

Bálint Istvánné elmondja, hogy a polgárőrök keresték meg ezzel a kéréssel. Úgy gondolják, 

hogy motorkerékpárral könnyeben tudják a nyári randalírozókat és az egyéb rendbontókat 

kezelni. 

A motorkerékpár az önkormányzat tulajdonába kerül, csak üzemeltetésre adják át a 

polgárőrségnek. 

 

Paszicsnyek János megjegyzi, hogy amennyiben jól értette akkor a motorkerékpár belső 

használatra kerül. Abban az esetben, ha ez városi használatra szánt jármű, akkor az ára az túlzó. 

A városi használatra alkalmazható legnagyobb teljesítményű robogó ára 1.100.990,- Ft. 

 

Bálint Istvánné megjegyzi, hogy kezd komolytalanná válni a képviselő úr tevékenysége. A 

polgárőrség kérését figyelembevéve folytatták le az egyeztetéseket és megtörténtek a 

felmérések. A polgárőrök feladatellátásához motorkerékpárra és nem robogóra van szükség. 

 

Paszicsnyek János köszöni a kimerítő válaszokat és az együttműködést. 

 

Csonka István hozzáteszi, hogy az Ady Endre utcai ingatlan teljes felújítása nem 100 millió 

Ft-ba fog kerülni. 

 

Bálint Istvánné nem lát több jelentkezőt, kéri, aki a rendelet tervezettel egyetért jelezze. 

 

A döntéshozatalban résztvevők száma: 12 fő 

A döntéshozatalból kizárt önkormányzati képviselő: nem volt 

A jegyző jogszabálysértésre utaló jelzése: nem volt 

A szavazás számszerű eredménye: 9 igen, 1 nem, 2 tartózkodás 

 

Az elfogadott döntés: 



9 

 

 

A Képviselő-testület 9 igen, 1 nem, 2 tartózkodás szavazattal a következő rendeletet 

alkotta: 

 

Bicske Város Önkormányzata Képviselő-testületének 2/2025. (II. 14.) önkormányzati 

rendelete 

 

Bicske Város Önkormányzata 2025. évi költségvetéséről 

 

 

Az aláírt rendelet és annak mellékletei a jegyzőkönyv mellékletét képezik 

 

 

4. Napirendi pont: A LIDL Magyarország Kereskedelmi Bt-vel kötendő vízközmű átadás-

átvételi megállapodásról 

(8. sz. előterjesztés) 

 

Bálint Istvánné elmondja, hogy a képviselők előtt ismert, hogy a Bajcsy-Zsilinszky utcai 

útfelújítás több akadályba is ütközik. Köztudott, hogy a városba az ivóvíz a Bajcsy-Zsilinszky 

utca alatt több évtizede lefektetésre került vezetéken érkezik. Időszerű ennek a 

vezetékszakasznak a mielőbbi cseréje, azonban a munkálatok ideje alatt is biztosítani kell 

városunk vízellátását. Ez okozza a legnagyobb kihívást. A leginkább használható műszaki 

megoldás, ha az említett vezeték részbeni kiváltása a Lidl Magyarország Kereskedelmi Bt. 

ingatlana területén megépített magánvezeték igénybevételével történik. Ehhez az kell, hogy a 

magánvezeték közcélúvá váljon és a vezeték tulajdonjogát a Lidl átadja önkormányzat részére. 

Erről szól az előterjesztés mellé csatolt 2 db megállapodás, amelyeknek a tartalma több   

egyeztetés és tárgyalás során alakult ki. Az előterjesztést a Gazdálkodási és a Város- és 

Vállalkozásfejlesztés Bizottság is tárgyalta. Kéri Bárányos József elnök urat tájékoztassa a 

testületet a bizottság döntéséről. 

 

Bárányos József elmondja, hogy nélkülözhetetlen, hogy ez a beruházás megvalósuljon a 

Bajcsy-Zsilinszky utcában. A város vagyona ezzel nő és a további üzembiztonság is nőni fog. 

A Gazdálkodási Bizottság 5 igen szavazattal támogatta az előterjesztést. 

 

Bálint Istvánné kéri Börcs Antal elnök urat, hogy tájékoztassa a testületet a bizottság 

döntéséről. 

 

Börcs Antal elmondja, hogy a Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság 4 igen szavazattal 

támogatta az előterjesztést. 

 

Bálint Istvánné megnyitja a napirend felett a vitát, képviselőket illeti meg a szó, nem lát 

jelentkezőt. Kéri, aki a határozati javaslattal egyetért jelezze. 

 

A döntéshozatalban résztvevők száma: 12 fő 

A döntéshozatalból kizárt önkormányzati képviselő: nem volt 
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A jegyző jogszabálysértésre utaló jelzése: nem volt 

A szavazás számszerű eredménye: 12 igen, 0 nem, 0 tartózkodás 

 

Az elfogadott döntés:  

 

A Képviselő-testület 12 igen (egyhangú) szavazattal a következő határozatot hozta: 

 

Bicske Város Önkormányzat Képviselő-testületének 

5/2025. (II.14.) HATÁROZATA 

 

A Lidl Magyarország Kereskedelmi Bt-vel kötendő vízközmű átadás-átvételi 

megállapodás 
 

Bicske Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 

 

 

1) a Lidl Magyarország Kereskedelmi Bt (1037 Budapest, Rádl árok 6.; adószám: 21588017-

2-44) által a bicskei 1894/5 hrsz-ú ingatlanon megépített vízvezetéket térítésmentesen 

tulajdonba veszi, azt a Bicske – Csabdi víziközmű rendszer részeként, közcélú ivóvíz 

vezetékként a Fejérvíz Zrt – mint víziközmű üzemeltető – részére üzemeltetésre átadja, 

 

2) az 1) pontban írt vízvezeték bicskei 1894/5 hrsz-ú ingatlanon megépült szakaszára az 

ingatlan tulajdonosával térítésmentes vízvezetési szolgalmi jog alapítására vonatkozó 

megállapodást köt, 

 

3) felhatalmazza a polgármestert, hogy az 1) – 2) pontban írt megállapodásokkal kapcsolatos 

valamennyi jognyilatkozatot megtegye, a megállapodásokat aláírja. 

 

Határidő: 2025. február 28. 

Felelős: Polgármester 

5. Napirendi pont: Vagyonnyilatkozat-tételi kötelezettség teljesítéséről 

(5. sz. előterjesztés) 

 

Bálint Istvánné elmondja, hogy a képviselők tisztában vannak azzal a ténnyel, hogy az 

önkormányzati képviselő megválasztásától számítva minden év január végéig 

vagyonnyilatkozatot köteles tenni és ahhoz csatolni köteles a vele közös háztartásban élő 

hozzátartozókét is. A vagyonnyilatkozatokat a Város- és Vállalkozásfejlesztés bizottság tartja 

nyilván és ellenőrzi. A bizottság valamennyi önkormányzati képviselőről külön döntést hozott.  

Megkéri elnök urat, hogy ismertesse a bizottság döntését. 

 

Börcs Antal tájékoztatja a Tisztelt képviselő-testületet, hogy Balázs Péter képviselő 

kivételével, valamennyi képviselőtársuk a vagyonnyilatkozat-tételi kötelezettségét határidőben 

teljesítette. 
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Bálint Istvánné kérdezi mikor tudja Balázs Péter pótolni az elmulasztott kötelezettségét? 

Börcs Antal elmondja, hogy a mai napra beszélték meg a vagyonnyilatkozat leadását. 

 

Bálint Istvánné kéri a képviselőtársait, hogy a jövőben erre nagyobb hangsúlyt fektessenek. 

 

Börcs Antal elmondja, hogy két emailben is felhívták a képviselők figyelmét a 

vagyonnyilatkozattételi kötelezettségükre. Kéri, hogy a jövőben figyeljenek ennek teljesítésére. 

 

Bálint Istvánné megnyitja a napirend felett a vitát, képviselőket illeti meg a szó. 

 

Balázs Péter elnézést kér és nagyon sajnálja, hogy határidő után jelentkezik a 

vagyonnyilatkozatával. 

 

Bálint Istvánné nem lát több jelentkezőt ezért kéri, aki a határozati javaslattal egyetért jelezze. 

 

A döntéshozatalban résztvevők száma: 12 fő 

A döntéshozatalból kizárt önkormányzati képviselő: nem volt 

A jegyző jogszabálysértésre utaló jelzése: nem volt 

A szavazás számszerű eredménye: 12 igen, 0 nem, 0 tartózkodás 

 

Az elfogadott döntés: 

 

A Képviselő-testület 12 igen (egyhangú) szavazattal a következő határozatot hozta: 

 

Bicske Város Önkormányzat Képviselő-testületének 

6/2025. (II.14.) HATÁROZATA 

 

Vagyonnyilatkozat-tételi kötelezettség teljesítéséről 

 

Bicske Város Önkormányzat Képviselő-testülete a Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság 

elnökének, a képviselők vagyonnyilatkozat-tételi kötelezettség teljesítéséről szóló 

beszámolóját tudomásul veszi. 

 

 

Határidő: 2025. február 14. 

Felelős: polgármester 

 

 

Bálint Istvánné a napirendi pontok tárgyalását követően az alábbiakat adja elő. Van egy régóta 

ismert probléma, amely a város közbiztonságát érinti. Az elmúlt héten a közterület 

felügyelőkkel, az alpolgármesterrel és Németh Tibor képviselő úrral bejárták a nagyállomás 

környékét és a problémás városrészeket, ahonnan több jelzés is érkezett a lakosságtól. 

Tudomása szerint Paszicsnyek János képviselő úr is kapott felvételeket és egyéb jelzéseket 

ezzel a témával kapcsolatban. A tapasztalatok és ezen információk alapján a rendőrséget 

tájékoztatták. Felvették a kapcsolatot a Fejér Vármegyei Rendőrfőkapitánnyal is és kérték, hogy 

próbáljanak meg mielőbb a városban élők segítségére sietni. 
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 A rendőrségnek már tudomása van a városban felbukkanó tudatmódosító szerek 

értékesítéséről. A helyzet megoldásához a hatóságok összehangolt munkájára van szükség. 

Bálint Istvánné felhívja a lakosság figyelmét, hogy ne kezdjenek önszerveződött 

magánakciókba, mert az veszélyes lehet.  

 

Bálint Istvánné mindenkinek megköszöni a közös munkát és 8 óra 50 perckor bezárja az ülést. 

 

 

 

 

 

K.m.f. 

 

 

 

 Bálint Istvánné Fritz Gábor 

  polgármester jegyző 


